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Pan Grzegorz Kubik
Radny Rady Miejskiej Karpacza

W odpowiedzi na zapytanie z dnia 5 stycznia 2022 r. w sprawie poprawy bezpieczeństwa na

przejściach  dla  pieszych  informuję,  że  w maju  została  przeprowadzona inwentaryzacja  znaków

drogowych na terenie Gminy Karpacz, pod względem widoczności i uszkodzeń.  

W wyniku tej inwentaryzacji do wymiany zakwalifikowano 92 szt. znaków drogowych. Wymianę

rozpoczęto od znaków D-6 i A-7 na głównych ulicach. 

W roku obecnym planuje się sukcesywną wymianę znaków.

Malowanie  grubowarstwowe  znaków  P-10  jest  bezzasadne,  ze  względu  na  małą  powierzchnię

przylegania  na  starych  nawierzchniach,  bardzo  wysoki  koszt  wykonania  oraz  brak  gwarancji

wykonawcy na takie oznakowanie.

Burmistrz Karpacza
/-/ Radosław Jęcek

Do wiadomości:
1. Pani Irena Seweryn
    Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karpaczu
2. Biuro obsługi Rady Miejskiej w/m
3. SG w/m
4. IGN a/a


